

Aanwezig: Sylvia, Johan, Liesbeth, Joke, Ton, Janine, Harrie, Marjo, Wilma, AnneMarie

Afwezig: Dorine, Wilbert,

Agendapunt	Besproken	Actie
Opening	Sylvia heet iedereen van harte welkom	
<p>Mededelingen</p> <p>Zorg in het dorp, Veiligheid:</p>	<p>25 en 26 oktober is de Zorg en Welzijnsbeurs in het Commanderij College in Gemert. Georganiseerd door Wilma namens de LEV groep.</p> <p>4 november om 19.00 uur in De Fuse informatieavond Alcohol en Drugs met als onderwerp “Lachgas”.</p> <p>Wilma en Marjo zijn benaderd door 2 Pieten die in Sinterklaastijd minderbedeelde gezinnen met jonge kinderen willen bezoeken en verrassen. Dorpsondersteuners zijn nu bezig met het in kaart brengen van.</p> <p>Veiligheid: Janine heeft met de beheerders van de app groep de jaarlijkse bijeenkomst als heel zinvol en positief ervaren. Veel zaken aan bod gekomen. Brandweer is geweest uitleg over brandveiligheid in huis. Er is een overzicht met adressen telefoonnummers waar je terecht kunt voor verschillende zaken: “Weten wat te doen”. Deze is ook digitaal aldus Janine zij zal ervoor zorgen dat dit naar Johan wordt gestuurd zodat DSVB dit op de site kan publiceren.</p> <p>Op de site van DSVB staat uitleg en een plaatje van de verplaatsing van de “schoolzone”.</p> <p>Wilma inventariseert wat aanwezige als onveilig ervaren in en rond het dorp.</p>	<p>Janine stuurt lijst naar Johan</p>
Naar aanleiding van vorige notulen	<p>Jop: is voor Bakel van de baan.</p> <p>Sylvia en Johan willen tijdens bestuursvergadering graag bespreken hoe de discussie breder gevoerd zou kunnen worden en welke rol DSVB daarin kan/ moet hebben.</p>	<p>Sylvia</p>

	<p>Ook de vorm en manier van communicatie met inwoners en belanghebbende heeft aandacht nodig. Daarna komt dit onderwerp terug op onze agenda.</p> <p>Johan geeft aan dat er eens een onderzoek is geweest waarbij inwoners middels kleuren gekarakteriseerd werden. Dit kan interessant zijn voor het kiezen van bijvoorbeeld een informatievorm. Johan gaat kijken of hij de resultaten van dit onderzoek nog heeft en met ons kan delen.</p> <p>Er zullen extra exemplaren van Weekblad van Deurne bij de Jumbo te verkrijgen zijn. Joke zorgt ervoor dat er ook in Het Parochiehuis 14 stuks komen liggen om mee te nemen. Voor het Gemerts nieuwsblad gaat Joke nog actie uitzetten.</p>	<p>Johan</p> <p>Joke</p>
Stand van zaken AED	Liesbeth heeft ervoor gezorgd dat er contact is tussen Henry en Johan. Johan heeft aandachtspunten vanuit DSVB besproken met Henry. Maandag a.s is er vergadering bij EHBO, dinsdag daarna zal Henry contact opnemen met Johan om hem bij te praten verdere afspraken te maken. Johan nodigt Henry dan uit voor ons volgend overleg.	Johan
Stand van zaken scootmobielen	<p>De scootmobielen mogen gestald gaan worden bij de huisartsenpraktijk.</p> <p>Jan Reijnders gaat voorlopig door met het instrueren van de scootmobiel gebruikers. Moet er nog gezocht worden naar iemand die hulp kan verlenen bij calamiteiten onderweg, en voor het onderhoud, de eventuele reparatie.</p> <p>Wilma gaat uitzoeken welke vormgegeven moet worden aan een “gebruikers overeenkomst”.</p>	<p>Johan</p> <p>Wilma</p>
Stand van zaken consultatiebureau/ spreekuurtje Kanthoeve	<p>Peter Lucassen heeft een brief geschreven namens DSVB, nog geen reactie op.</p> <p>Spreekuurtje op De Kanthoeve is van de baan; er is geen ruimte beschikbaar hiervoor.</p>	
Stand van zaken speeltoestellen		

	<p>Sylvia heeft gesproken met Mijntje Mirande.</p> <p><u>Klimroosstraat</u>: Er komen geen nieuwe speeltoestellen. De ruimte verloederd, de buurt zou graag een andere, educatieve, invulling zien; beplanting. Joke oppert om hierbij aan -NL doet- te denken (13 en 14 maart), Sylvia zal dit terug koppelen.</p> <p><u>Duinroosstraat</u>: de geplaatste zaken maken geen speellocatie: de bomen schieten uit: pijnlijk en splinters! Mijntje erkent het probleem en het heeft haar aandacht.</p> <p><u>Burg Diepstraten</u>: Deel van speellocatie zal plaats moeten gaan maken voor een Wadi. Mijntje gaat contact leggen met betrokkenen.</p> <p><u>Neerakker</u>: Het bestaande speeltoestel moet vervangen worden er gaan voorstellen voorgelegd worden aan de buurt.</p>	<p>Sylvia</p> <p>Sylvia vraagt meer info over afwatering en Wadi</p>
Centrumontwikkeling	<p>Johan vertelt enthousiast over de voortgang. Het plan heeft wat vertraging opgelopen omdat er aanpassing nodig zijn.</p> <p>Er zijn middelen voor onderzoek naar het MFA en de realisatie van de ontmoetingsplek op het Wilbertsplein. Wel is het van groot belang dat er goed in kaart wordt gebracht wát er nodig is en om dit nú te doen. Er zijn veel betrokken partijen waarmee rekening gehouden dient te worden en die ideeën en wensen hebben.</p>	
Wonen	<p>Marjo heeft de verkoop manifestatie van Plan Neerakker in De Gouden Leeuw bezocht. Het gaat om zo'n 25 percelen commercieel en gemeente samen. Marjo gaf aan dat het drukbezocht was. Prijzen zijn fors met als gevolg dat jeugd/ starters hierin niet of moeilijk mee kunnen doen.</p>	
7. Rondvraag	<p>Wie vervangt Sylvia bij afwezigheid. Johan zal het vice voorzitterschap op zich nemen.</p>	
8. Sluiting en nieuwe datum	<p>21 november om 19.30 uur</p>	